
《緊急呼籲為花蓮光復等地洪災募款》 

親愛的各位牧長暨弟兄姊妹們平安： 

  近日花蓮光復鄉等地遭受嚴重堰塞湖外溢洪水侵襲，許多家庭的房舍、

農田、生活必需品皆受到極大的損失。當地受災居民急需生活物資、臨時安

置及後續重建的資源。在這艱難的時刻，我們願意伸出援手，成為他們的支

持與後盾 。浸信會聯會誠摯邀請眾肢體一同參與  花花蓮光復鄉等地洪災救

助募款行動」，透過你我愛心奉獻，幫助災民重建家園，走出當前的困境。 

募款用途： 

 1、緊急生活物資（食物、飲水、衣物、清潔用品）。 

2、受災家庭臨時安置與醫療支援。 

3、災後修繕、復原及重建工作。 

4、災後心靈重建等工作。 

奉獻方式： 

(一)劃撥帳號：

戶名：財團法人中華基督教浸信會聯會

帳號：00009748

(二)銀行轉帳：

戶名:財團法人中華基督教浸信會聯會

銀行:005 台灣土地銀行

分行:營業部

帳號:041-005-104074
(奉獻煩請註明花花蓮光復鄉洪災救助專案」) 

※聯絡窗口：

浸信會聯會事工主任:童弟兄

電話 02-23813283#216；0910036208

E-mail：cctung0524@gmail.com

親愛的家人們，我們的愛心與奉獻，都是苦難中居民在黑夜裡的一盞

明燈。在主愛中邀您與我們一起同心同行，讓花蓮光復鄉等地能在黑暗中

看見黎明的曙光。願上帝賜福您！ 

 浸信會聯會  主  席   黃烱榕  牧師 

 浸信會聯會  總幹事   楊德仁  牧師 

 浸信會聯會全體執委   謹致 

主 曆 2 0 2 5 年 9 月 2 5 日 



 

Urgent Call for Flood Relief Donations for Guangfu, Hualien, and Surrounding 
Areas 
Dear Pastors and Brothers and Sisters in Christ, 
Peace be with you. 
In recent days, Guangfu Township in Hualien and surrounding areas have been severely 
struck by overflow flooding from barrier lakes. Many families have suffered great losses 
to their homes, farmland, and essential daily supplies. Local residents are in urgent need 
of basic necessities, temporary shelter, and resources for later reconstruction. 
At this difficult time, we desire to extend our helping hands and stand as their support and 
encouragement. The Baptist Convention sincerely invites all fellow believers to join in the 
“Flood Relief Donation Initiative for Guangfu Township, Hualien and Surrounding 
Areas.” Through your loving offerings, disaster victims can rebuild their homes and walk 
out of their present hardship. 
Donation Purposes: 

1. Emergency daily necessities (food, drinking water, clothing, cleaning supplies). 

2. Temporary shelter and medical support for affected families. 

3. Post-disaster repair, restoration, and reconstruction work. 

4. Post-disaster emotional and spiritual support. 

Donation Methods: 
(1) Postal Remittance 
Account Name: Chinese Baptist Convention 
Account Number: 00009748 
(2) Bank Transfer 
Account Name: Chinese Baptist Convention 
Bank: Taiwan Cooperative Bank (Code: 005) 
Branch: Head Office 
Account Number: 041-005-104074 
(Please specify: “Flood Relief Project for Guangfu Township, Hualien”) 
Contact Person: 
Brother Tung, Mission Coordinator, Chinese Baptist Convention 
Tel: 02-23813283 #216 / 0910-036208 



 

Email: cctung0524@gmail.com 
Dear family in Christ, your love and offerings will be like a beacon of light to residents 
walking through this dark night of suffering. We invite you to join us in unity and in the 
love of our Lord, so that Guangfu Township and surrounding areas may see the dawn of 
hope in the midst of darkness. May God richly bless you! 
 
Respectfully in Christ, 
Rev. Roger Huang,CBC Chairman 
Rev. Yang, Da-Ren, CBC General Secretary 
Executive Committee, Chinese Baptist Convention 
September 25, 2025 
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